
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 23. april 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 490
Mener ministeren, at det er korrekt, at ministeren har afholdt interne møder
med regeringspartiernes sundhedsordførere, hvor i hvert fald den foreløbige
rapport om kulegravning af høreapparatområdet er blevet drøftet, og hvor der
ifølge Rigsrevisionens vurdering er tale om "en rapport, der på systematisk vis
afdækker problemerne i ordningen og mulighederne for at gennemføre æn-
dringer", men hvor ministeren fortsat nægter at offentliggøre den endelige
rapport?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. maj 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Julie Skovsby
formand
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